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Besvarelse af spørgsmål nr. 209 (Alm. del) fra Folketingets Forsvarsud-

valg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 209 (Alm. del), som Folketin-

gets Forsvarsudvalg har stillet til justitsministeren den 4. juni 2021. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).  

 

 

 

Nick Hækkerup    

/  

 

 

Henrik Skovgaard-Petersen 

  

Folketinget  

Forsvarsudvalget 

Christiansborg 

1240 København K 

DK Danmark  

  

   

   

 

 

Dato: 29. juni 2021 
Kontor: Stats- og Menneskerets-

kontoret 

Sagsbeh: HES   
Sagsnr.: 2021-0032/08-0033 

Dok.: 2016448 

Slotsholmsgade 10 

1216 København K. 
 

T +45 3392 3340 

F +45 3393 3510 
 

www.justitsministeriet.dk 

jm@jm.dk 

Forsvarsudvalget 2020-21
FOU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 209
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Spørgsmål nr. 209 (Alm. del) fra Folketingets Forsvarsudvalg:  

 

”Hvad er status for FE kommissionens arbejde, og hvornår kan 

man forvente, at der foreligger konklusioner eller delkonklusio-

ner?” 

 

Svar: 

 

Undersøgelseskommissionen til undersøgelse af visse forhold vedrørende 

Forsvarets Efterretningstjeneste (FE-kommissionen) blev nedsat den 21. de-

cember 2020. Som det fremgår af Justitsministeriets pressemeddelelse af 

samme dato (tilgængelig på https://www.justitsministeriet.dk/pressemedde-

lelse/justitsministeren-nedsaetter-undersoegelseskommissionen-om-fe/), er 

kommissionen blevet anmodet om så vidt muligt at afslutte sit arbejde et år 

efter nedsættelsen. 

 

Som det bl.a. fremgår af bemærkningerne til § 3 i det lovforslag, der dan-

nede grundlag for loven om nedsættelse af FE-kommissionen (lovforslag nr. 

L 53 af 8. oktober 2020), forudsættes den parlamentariske forankring af un-

dersøgelsen at ligge i Folketingets Udvalg vedrørende Efterretningstjene-

sterne. Nærmere oplysninger om kommissionens arbejde mv. bør derfor 

drøftes i regi af dette udvalg. 
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